

村代表選舉 更改登記資料

Village Representative Election
Change of Registered Particulars

原居民代表選舉或居民代表選舉的登記選民，如地址或其他登記資料有改變，請在**9月9日***或之前通知民政事務總署，否則選民資格可能受到影響。

請注意，居民代表選舉的登記選民如已不再在其登記居住的鄉村居住，或選民登記冊上登記的主要住址已不再是其唯一或主要家居的居住地方的地址，便沒有資格登記為選民，如在選舉中投票，即屬違法。

詳情請向新界各區民政事務處查詢。
* 由於2014年9月9日是公眾假期，當日只可透過傳真或電郵方式遞交更改已登記個人資料的要求。

查詢熱線 Enquiry Hotline

2152 1521

網址 Website

www.had.gov.hk/rre

Registered electors of the Indigenous Inhabitant Representative Election or the Resident Representative Election should notify the Home Affairs Department of any changes in address or other registered particulars on or before **September 9***, or their eligibility as electors may be affected.

Please note that if registered electors of the Resident Representative Election no longer reside in the Village for which they are registered, or the principal residential addresses recorded in the register of electors are no longer the addresses of their sole or main homes, they will cease to be eligible for registration as electors. It is an offence if they cast their votes in an election.

For details, please contact the District Offices in the New Territories.

* As September 9, 2014 is a public holiday, the request for an alternation of registered particulars may only be submitted by fax or email on that day.



民政事務總署
Home Affairs Department